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Da er det endelig klart for kretstinget 2015 som burde vært avholdt i 2014, det må jeg 

bare beklage at vi ikke fikk gjort. 

Kretsen har avhold de arrangementene som de skal gjøre men dessverre så er 

deltakelsen synkende med unntak av KM lag 2015 der det var en gledelig oppgang 

Sportslig så er kretsen på stedet hvil, vi har et lag i 1 div som hevder seg kanskje bra 

med 2 plass i fjor. 

2-3 lag i 2 divisjon, mens 3 divisjons lagene sliter med å holde plassen. 

I 4 divisjon så har deltagelsen blitt mindre de siste årene 

Rekruteringen ser vanskelig ut for bridgen, uansett hvor mye tid og krefter vi bruker 

på den så er det vanskelig og få de til å bli faste klubb eller turnering-spillere. 

Det ser ut som de gir opp når de må klare seg på egen hand etter at kursene er 

avsluttet. 

Medlemstallet synker litt år for år og flere klubber slite med knappe 3 bord og er i 

ferd med å avvikles, en del av grunnen er at mange kun sitter på spiller BBO, 

Sunndalsøra har hatt en oppblomstring og på Åndalsnes så lurer de på å bli 

medlemmer i kretsen igjen (det er noe positivt) 

 

Ønsker det nye styre lykke til videre 

 

Terje Lie 


